
 

Referat fra årsmøte Vestfjelløypene SA 26/2 kl. 10.00 til 11.30 på Syndinstøga 

 
Tilstede: 13 fremmøtte med i alt 13+ andeler 

 
Innkalling til årsmøtet ble godkjent. 

 
Sakliste: 

1. Godkjenning innkalling og valg av 2  (to) personer til å underskrive protokollen. 

a. Marit Gjerdalen og Øyvind Sollie valgt til å underskrive protokoll. 

2. Styrets årsberetning  
 . Ble gjennomgått av lagets leder og godkjent av årsmøtet. 

 

 
3. Gjennomgang av årets resultat og balanse  
a. Resultat og balanse ble gjennomgått av lagets leder og godkjent av årsmøtet. 

i.Løypelaget sin revisor hadde på forhånd godkjent regnskap og balanse. 

 

 
4. Disponering av årets resultat. 
a. Årets resultat ble besluttet ført mot balansen som foreslått av styret. 

 

 
5. Valg av styret, valgkommite og revisor for laget. 

Innstilling fra valgkommite var ikke å kjøre ny runde på valg nå i februar 2022, men å bruke forslag og 
beslutning fra årsmøtet i oktober 2021 for året 2022. 

Ikke på valg i 2021: 

Geir Einang 

Cathinka Vik  

Valgkomiteens innstilling til valg av 3 styremedlemmer for 2 år: 

Morten Bjerke 

Knut Skrindsrud 

Odd Magne Grythe  

Valg av leder og nestleder: 

Årsmøte skal velge leder og nestleder blant styremedlemmene. Valgkomiteens innstilling: 

Leder: Geir Einang 

Nestleder: Cathinka Vik 

  



Valg av revisor for ett år: 

Valgkomiteen foreslår at Kathrine Stenberg gjenvelges som revisor for 1 år.  

Valg av valgkomite: 

Valgkomiteen består av 3 medlemmer, og hvert år velges et medlem for 3 år, slik at det alltid er 2 
medlemmer som sitter over. 

Ole Johan Stokstad ble gjenvalgt for 3 år i 2020 

Ulf Nygaard ble gjenvalgt for 3 år i 2019 

Øyvind Solli ble valgt på suppleringsvalg for 1 år i 2020. 

(Morten Bjerke ble valgt for 3 år i 2018, men gikk ut av valgkomiteen da han ble valgt til styre i 2020)  

Valgkomiteen foreslår at Øyvind Solli gjenvelges for 3 år. 

Årsmøtet: Valgkommiteen sitt forslag fikk årsmøtet sin tilslutning. 

 

6. Neste års budsjett og arbeidsplaner 

Årsmøtet godkjente neste års budsjett og arbeidsplaner som foreslått. Videre ble det foreslått at Grindafjell 
bør være en naturlig samarbeidspartner i tiden fremover (ikke bare Vaset) da mange av Vestfjelløypenes 
brukere benytter seg av deres løypetilbud. 

7. Innkomne forslag 

Årsmøtet sluttet seg til forslag fra styret på de sakene som var meldt inn (se forslag til vedtak på innkomne 
saker fra styret i dokumentasjon for årsmøteinnkalling) 

https://static1.squarespace.com/static/50f7b790e4b058a40f9113a3/t/62186dc43b6bf04996008373/1645
768139259/%C3%85rm%C3%B8te+Vestfjell%C3%B8ypene+2021.pdf 

 

Videre ble det enighet om følgende i årsmøtet. 

1. Arbeidsgruppe for å øke lagets inntjening 
a. Det settes ned en arbeidsgruppe med det formål å se på ulike områder for å øke lagets inntjening 
både til drift og investering av nytt utstyr på sikt. 
b. Arbeidsgruppen bestående av: Roy Helgerud, Hildegunn Ringdal, Guri Gjerdalen, Anita Malmlid 
Larsen, Morten Bjerke (leder og fra styret). Gruppen organiserer seg selv og rapporterer til styret. 
c. Arbeidsgruppen skal også vurdere ny nettside for å bedre kommunikasjon ut til andelseiere og 
brukere av Vestfjelløypene sine løyper. Vurdere selskapsform mhp MVA refusjon, ulike tilskudd, 
arbeidsgiveravgifts problematikk (ikke lønne kjørere, men at de fakturerer etc.) 

https://static1.squarespace.com/static/50f7b790e4b058a40f9113a3/t/62186dc43b6bf04996008373/1645768139259/%C3%85rm%C3%B8te+Vestfjell%C3%B8ypene+2021.pdf
https://static1.squarespace.com/static/50f7b790e4b058a40f9113a3/t/62186dc43b6bf04996008373/1645768139259/%C3%85rm%C3%B8te+Vestfjell%C3%B8ypene+2021.pdf

